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Zebranie wiejskie w Schodni: O kanalizacji i inwestycjach

fot. Jan Niesłony

25 marca 2014 r. odbyło się zebranie sprawozdawcze za 2013 r. w Schodni. Na początku sołtys
Julita  Widera  przywitała  wszystkich  obecnych  –  mieszkańców  i  zaproszonych  gości,  a  w
szczególności  burmistrza  Ozimka  Marka  Korniaka,  radnego  Marka  Elisa,  radę  sołecką  z
przewodniczącą Bernadetą Gonsior, przewodniczącego DFK Stara Schodnia Jerzego Sobotę oraz
Lidera Grup Odnowy Wsi Sebastiana Lypa.

Na przewodniczącego zebrania wybrano Marcina Widera,  a  protokolantem została Bernadeta
Gonsior.  Przedstawiono  porządek  obrad  i  oddano  głos  Pani  Paulinie  Cieśla,  która  krótko
przedstawiła temat nowej sieci światłowodowej oraz rozdała zainteresowanym ulotki informacyjne.
Zaproponowała również, aby we wszystkich istotnych kwestiach kontaktować się bezpośredni z nią
ponieważ pełni funkcję opiekuna miejscowości Schodnia z ramienia firmy Multiplay.

Zebranie  rozpoczęto  od  sprawozdania  sołtysa,  które  w  tym  roku  przygotowano  w  formie
multimedialnej prezentacji.  Julita Widera bardzo szczegółowo omówiła ubiegły rok. Przedstawiła
imprezy kulturalne, inwestycje, wykorzystanie funduszu sołeckiego oraz inne działania. W Schodni
odbyły  się  tradycyjne Bery,  Dzień Matki  i  Ojca,  Turniej  Piłkarski,  Dożynki  Wiejskie,  Dzień św.
Marcina, Spotkanie ze św. Mikołajem i Spotkanie Wigilijne, a ponadto nasi seniorzy uczestniczyli w
Dniu Seniora organizowanym przez burmistrza. Zapowiedziała również, że Sołectwo Schodnia będzie
gospodarzem przyszłorocznej edycji Dożynek Gminnych, które zostaną połączone z festynem z okazji
530-lecia miejscowości. Zakupiono min. nowego laptopa, wyremontowano magazyn znajdujący się za
biurem  sołtysa,  wyremontowano  drogi  Polną,  Dolną,  Długą  i  Rzeczną.  W  znacznym  stopniu
poprawiono drożność rowów oraz rzeki Brzezinka. Poruszyła również sprawę nielegalnego wysypiska
śmieci  przy cmentarzu w Schodni,  które dzięki  wsparciu burmistrza udało się usunąć.  Ponadto
podziękowała  wszystkim  organizacjom  oraz  osobom  wspierającym  działalność  sołecką.  Na
zakończenie  podziękowała  wszystkim  mieszkańcom  oraz  burmistrzowi  Ozimka  za  finansowe
wsparcie.

W ramach prezentacji  pokazano również punkt  poświęcony nowej  sali  wielofunkcyjnej,  podczas
którego głos zabrał Lider Odnowy Wsi Sebastian Lyp, który przedstawił sprawozdanie z działalności.

Następnym punktem była prezentacja multimedialna podsumowująca inwestycje w gminie Ozimek,
którą omówił burmistrz Marek Korniak. Pokazano zdjęcia i opisy wykonanych oraz zaplanowanych
inwestycji,  z  których  znacząca  część  została  wykonana  dzięki  wsparciu  środków zewnętrznych
(programy rządowe oraz unijne). Najważniejszymi dla Schodni była sala wielofunkcyjna (koszt ok.
600 000 zł) oraz zakup nowego samochodu ratowniczo-gaśniczego SCANIA (koszt ok. 900 000 zł).
Ponadto opisano działalność w zakresie  kultury oraz współpracę ze stowarzyszeniami.  Ważnym
punktem  było  również  wsparcie  dla  oświaty  oraz  sportu,  nie  zapominając  o  najstarszych
mieszkańcach – seniorach. Dodatkowo burmistrz zapowiedział i szczegółowo omówił inwestycję, o
której wspomniała już Pani sołtys w zakresie ochrony przeciwpowodziowej, która dla mieszkańców
Schodni jest bardzo ważna. Planowana jest budowa wału przeciwpowodziowego na Małej Panwi.
Jednak najważniejszym tematem była budowa kanalizacji w Schodni, na którą został złożony wniosek
o wartości ok. 7 000 000 zł netto.
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Po sprawozdaniach odbyła się burzliwa dyskusja na temat budowy dróg, kanalizacji, remontu boiska
sportowego i wielu innych spraw. Burmistrz zapisał wszystkie wnioski mieszkańców oraz starał się
odpowiedzieć na każde pytanie.

Pan Edward Głodowicz zabrał głos w kwestii  Berów w Schodni.  Jest jednym z organizatorów i
poinformował, że środki zebrane zostaną przeznaczone na organizację festynu wiejskiego z okazji
530-lecia Schodni w przyszłym roku.

Na zakończenie Pani sołtys Julita Widera podziękowała wszystkim za przybycie oraz aktywny udział
w  zebraniu.  Serdecznie  podziękowała  za  współpracę  oraz  poinformowała,  że  jest  otwarta  na
wszystkie pomysły i wnioski mieszkańców.

Zdjęcia: M. Widera i J.Niesłony
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